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Skrivelse från majoriteten om fyrverkerier 

 

 

Skrivelse 

 

Varje år lyfts frågan om nyårsraketers vara eller icke vara inom staden, och om man borde 

reglera nyårsfirande med fyrverkeri baserat på djurskydd, personskador och miljöaspekter där 

både nedskräpning och spridning av skadliga kemikalier ingår. Vissa kommuner har därför 

upphört med egna fyrverkerier och istället börjat med alternativa event exempelvis 

lasershower vid tolvslaget. Samtidigt har vi noterat att i några fall där kommuner beslutat att 

upphöra med raketer så ökar försäljning av raketer till privatpersoner och nedskräpningen 

ökar samtidigt. 

 

Stockholms miljöförvaltning undersökte frågan runt milleniumskiftet och ansåg då att den 

miljöpåverkan staden fick från nyårsfyrverkerier var liten i jämförelse med mycket annat. 

Stockholms kulturförvaltning arbetar även med att enbart använda sig av kontrollerade 

fyrverkerier med bättre kemikalier.  

 

Det är dock svårt att i dagsläget göra sig en bild av nuläget för miljöpåverkan av raketerna och 

om man baserat på just kemikalieinnehållet bör ha starkare restriktioner på både stadens egna 

fyrverkerier eller på de raketer som kan köpas av privatpersoner. 

 

Vi skulle därför vilja att förvaltningen återkommer med en redogörelse om nuläget för 

bedömningen av spridningen av skadliga kemikalier som nyårsraketer kan bidra till inom 

Stockholms stad. 

 


